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Abstract (en)
In a manual device for transferring a film (28) from a carrying ribbon (22) to a substrate, in which, in a housing, the carrying ribbon (22) is guided
from a smaller supply reel (3) to a contact edge (33) of an application foot (31), which projects outwards from the lower part of the housing, and from
the foot back into the housing onto a larger take-up reel (4), supply and take-up reels (3, 4) being coupled to one another via a sliding clutch which
acts in the direction of rotation, and guide means for the ribbon-guide of the carrying ribbon (22) being arranged on the housing, supply reel (3) and
take-up reel (4) are arranged axially next to one another as well as inclined at an acute angle to one another. In this connection, the smaller supply
reel (3) projects at the bottom into the inner space (24), which is open on the side facing the supply reel, of the larger take-up reel (4), while it lies
completely outside the same with its upper side. Furthermore, the sliding clutch is arranged in the central region of both reels (3, 4) and between
them. The guide means in the ribbon-guide of the carrying ribbon (22) are arranged between the supply reel (3) and the application foot (31). <??
>Lastly, connected after the contact edge (33) of the application strip (32), which is arranged at the end of the application foot (31), there is, inclined
at an angle to the strip, a guide edge (34) for the lateral diversion of the carrying ribbon (22) in the direction towards the take-up reel (4). <IMAGE>

Abstract (de)
Bei einem Handgerät zum Übertragen eines Filmes (28) von einem Trägerband (22) auf ein Substrat, bei dem in einem Gehäuse das Trägerband
(22) von einer kleineren Vorratsspule (3) aus zu einer Andruckkante (33) eines unten am Gehäuse nach außen vorstehenden Auftragfußes (31)
und von dieser in das Gehäuse zurück auf eine größere Aufwickelspule (4) geführt wird, wobei Vorrats- und Aufwickelspule (3; 4) über eine in
Drehrichtung wirksame Rutschkupplung miteinander verkoppelt sind und am Gehäuse Führungsmittel für die Bandführung des Trägerbandes (22)
angebracht sind, sind Vorratsspule (3) und Aufwickelspule (4) axial nebeneinander sowie in einem spitzen Winkel zueinander geneigt angeordnet.
Dabei ragt die kleinere Vorratsspule (3) unten in den auf der ihr zugewandten Seite offenen Innenraum (24) der größeren Aufwickelspule (4) hinein,
während sie mit ihrer Oberseite vollständig außerhalb desselben liegt. Ferner ist die Rutschkupplung im mittleren Bereich beider Spulen (3, 4) sowie
zwischen diesen angebracht. Die Führungsmittel in der Bandführung des Trägerbandes (22) sind zwischen der Vorratsspule (3) und dem Auftragfuß
(31) angeordnet. Schließlich ist der Andruckkante 33 der am Ende des Auftragfußes (31) angebrachten Auftragleiste (32) eine in einem Winkel zu
dieser geneigte Leitkante (34) zur seitlichen Ableitung des Trägerbandes (22) in Richtung auf die Aufwickelspule (4) hin nachgeschaltet.
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